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БЕОГРАД – Министарка енергетике и потпредседница Српске напредне странке (СНС)
Зорана Михајловић казала је да поруке које стижу из њене странке о томе да би
премијер Ивица Дачић требало да препусти Министарство унутрашњих послова неком
другом, нису званичан став СНС.

  

„Нисмо ми тражили тако нешто, али ја сам просто о томе размишљала гледајући шта
ради председник моје странке, односно први потпредседник Владе (Александар Вучић)
који је био и министар одбране. Па ако је то проблем у Србији, онда сам крива што
мислим”, рекла је Михајловић за Б92.

  

Она је казала да поштује премијера али и навела да јој је невероватно да „само њен
председник (Вучић) одлази са једне функције (министра одбране), свестан да не може
да пођеднако добро да обавља више послова”.

  

„Наравно да постоји поштовање. Ми смо влада, ми увек радимо у њеном интересу, без
обзира на то шта мислимо. Влада ће бити стабилна, Влада ће наставити да добро ради.
Сада би требало да дефинишемо нове циљеве и уђемо у другу фазу рада”, рекла је
Михајловић.

  

На њену јучерашњу изјаву да један човек не може данас бити успешан ако обавља више
функција у Влади Србије и да је од Дачића очекивала искрен извештај о раду, премијер
је јуче одговорио да није сматрао да извештај о свом раду треба да поднесе Зорани
Михајловић и да није природно да се министар који је члан владе, тако обраћа
премијеру.
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Поводом реконструкцие Владе Србије, Зорана Михајловић је казала да још није утврђено
ко ће бити нови министри и какав ће бити распоред ресора.

  

(Бета)
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